
Formandsberetning, generalforsamling 2025. 
 
Klubben har her ved årets afslutning14 borde tirsdag og 8 borde fredag i alt 76 

medlemmer.  

I årets løb har der været et nyt tiltag for medlemmerne, da vi har haft undervisning 3 

gange med spisning. Jeg vil gerne takke både undervisere og dem der har stået for 

maden.  

Sæsonen 2024 2025 har desuden været vores 70 års jubilæum. I den forbindelse 

afholdte vi en guldturnering, hvor der var 72 spillere. Jeg vil gerne takke for opbakningen 

til arrangementet. En særlig tak til dem der var med til at få mad og kaffen til at fungere. 

Derudover havde vi en fest for medlemmerne, her kunne jeg godt have tænkt mig at vi 

var nogle flere, men skal måske også se indad, da tidspunktet for festen måske ikke var 

optimalt.  

Den traditionelle dameturnering havde 96 spillere og igen en tak til alle dem der hjalp til 

med arrangementet. Tak til Lars Bo og kæresten Gitte der havde bagt bollerne. Særlig 

tak til Flemming og Jens Kristian for afviklingen af turneringen, desuden tak for arbejdet 

med turneringafviklingen tirsdag og fredag.  

En særlig tak til Michael vores kasserer, der som altid bare har tjek på tilmeldinger, 

præmier både til hverdag og de store turneringer, samt opstilling af borde til hverdag.  

Tak til Jette der lægger kortene, tak til Ove der laver kaffe og te tirsdag, også tak til Jonas 

der hjælper med opvasken. Til sidst vil jeg gerne takke resten af bestyrelsen for 

arbejdsindsatsen og samarbejdet det forgangne år.  


